
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 15. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 1
Forslag til finanslov for finansåret 2019.

Af finansministeren (Kristian Jensen)

Spørgsmål 3
Vil ministeren oplyse de beløb, der spørges til i spørgsmål 60 til L 241, hvor ministeren i

sit svar i stedet har oplyst råderummet, som det er opgjort i dag, hvilket der ikke spørges

til? Det er ikke den beregningsteknisk mulige vækst i det offentlige forbrug i Opdateret

2025-forløb fra august 2018, der ønskes oplyst men derimod den beregningsteknisk muli-

ge vækst i det offentlige forbrug som opgjort i "Grundforløb uden nye tiltag" i tabel 2B.1 i

”DK2025 – Et stærkere Danmark”,, hvilket er uden regeringens prioriteringer af de offent-

lige investeringer og skattestoppet på punktafgifter, hvor der dog skal tages højde for, at

det ekstraordinære løft af de offentlige investeringer sidenhen er justeret i både skatteaf-

talen og energiaftalen, hvilket illustrerer, at denne del af rammen til offentlige investerin-

ger netop muliggør en beregningsteknisk højere vækst i det offentlige forbrug, hvis pen-

gene blot flyttes tilbage.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Benny.Engelbrecht@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Charlotte Friis
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